
Best. møde den 8. januar 2019 

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde. 

2. Skal pullerter repareres eller nedtages? To pullerter er nedkørt igen. Vil vi ofre flere penge på reparation 

eller skal de nedtages? Det er foreslået, at vi lægger små kampesten i stedet for. Priser undersøges hos 

Morten Vind og extern leverandør. 

3. Vedligeholdelsesudvalgets forslag – vi venter på foråret til diverse reparationer på fællesareal. 

4. Forslag fra andelshaver om ”gratis” anvendelse af fælleshus – Afd. 2 er ikke åben overfor at der sker 

ændringer i vedtægterne i relation til hvilke aktiviteter huset må benyttes til uden betaling for afdelingerne 

hver især. 

5. Persondatalov – drøftet hvilke punkter vi skal have på plads i relation til persondataloven og 

overholdelse heraf. Det er besluttet, at der afsættes et helt bestyrelsesmøde til at få styr på punkterne fra 

dagsorden den 26.11.18. Privatlivspolitik er omdelt. Fortegnelse over behandlingsaktiviteter er under 

udarbejdelse. 

Foreløbig tjekliste: 

‐ Overblik over foreningens data. 

‐ Retningslinjer for bestyrelsen, f.eks. hvordan udskiftning i bestyrelsen håndteres, og hvordan 

bestyrelsesmedlemmer må opbevare data. 

‐ Fortegnelse over foreningens behandling af personoplysninger. 

‐ Information til beboerne om deres rettigheder, f.eks. privatlivspolitik. 

‐ Samtykkeerklæring, hvis ingen anden behandlingshjemmel. 

‐ Udbydere af mail‐, cloud‐ og hjemmesider skal overholde forordningen. 

‐ Databehandleraftaler – behandler andre foreningens data unders instruks fra foreningen? 

6. Affald på kommunens grund – antageligt grus fra andelshaver – problemet er forelagt for andelshaver. 

Andelshaver var ikke bekendt med, at deres håndværkere skulle have smidt grus på fællesareal, men kunne 

heller ikke afvise det. Gruset er ikke fjernet. 

7. Fælleshus: 

 Booking system 

 Betalinssystem, Mobilepay 

 Optælling af service 

‐ Det er aftalt med Afd. 2, at vi sørger for optælling af service ifbm med rengøring af fælleshus 

 Vand på fyr + udluftning af radiator 

‐ Afd. 2 vil ikke stå for dette alene. Det er forslået at afdelingerne skiftes til at gøre det ved 

rengøring/vedligeholdelse af fællesområde. Det er accepteret 

 Regler for anvendelse af fælleshus, uændret, men timebetaling udgår 

 Overdækning og udskiftning af hegn ved fælleshus. Afventer tilbud fra Wium 

 Budget 2019. Møde 1. Onsdag i februar, årligt tilbagevendende 



 

8. Eventuelt – Endelig afregning af VF34 sker midt januar. Formand har hilst på de nye andelshavere. Vi 

andre har det til gode. 

 

Til stede Jens, Svenn, Torben, Jørgen, Lene og Mitzi ‐ Næste bestyrelsesmøde tirsdag den 4. februar 2019 kl. 

19.30 hos Mitzi. 

 


